
Še o vrečkah na ulicah
.V tem prispevkom želimo vsaj za

nekajčasa koniatipalemiko o vreC-
kah za smeti na ulicah. Stdaj nam jc
ie skorajda vse jasno, kako je z
njimi, in kar veliko nalog se je na-
bralo, da se ia nelepi okras ulic i
največji moini meri odstrani.

Objavili naj bi še pismo krajei-nv
skupnosli Kodeljevo kot dopolmlo
članku v prvi lerošnji številki Nsk.
Govori o slabih dogovorih, ko je
prav njihova KS prva v naši ohčini
morala preiti na zabojnike ali vreč-
ki: Omenjajo tipične zaietne ležave
in da je pomanjkljivosl v lem, kerje
danes kontejnerjev manj od vrečk.

KODELJEVO
Seveda pa bi po njihovem mnenju
morali biii komejnerji cenejši, ku-
povati pa bi jih morali prek Javnc
higiene in ne KS. tako bi bilipotroš-
niki oproščem promctnega davka,
Njihov članck tudi opozurja nu
dolinost izvajalca, da kontejnerje
vsake loliko časa razkuži in dapoči-
sli razlresene smeti, kot to daloia
odluk o uvedbi le oblike odvoza
smeti. Ker preostali del članka go-
vori o stvareh, ki so bilepovedane ie
»• drugih prispevkih na to lemo, tega
pri.ipevka ne objavljamo.

Moram papovedati, da namje te-
lefoniralo tudi nekaj krajanov, ki sn
vsi podprli prizadevanja, da se
vrečke čimprej odslranijo. Neka to-
uirišica nas je še posebej opozorila,
da za vrečke, ki jih vlačijo po ulicah
maški in psi, vzračamo preveč
krivde na TOZD Javna higiena. v

lesnici pu so krivci predvsetn Kode-
tjevčani sarni. Povedala je, da sta
ona in moi oba sla upokojenca, ie
na zmctku akcije kupila zabojnik.
Imala ga na nolranji strani ograje in
ne na pločniku. Okrog njega po
praznjenju redno počisli in tudi po-
mijega, ko je lo potrebno. Pravi, da
bi bilo lahko takopri sleherni nišina
Kodeljevem, le Ijudje bi morali daii
več na čistočo in videz kraja. Poka-
rala je vse tiste, ki imajo pri hiši po
nekaj avtomobilov, lepe fasade na
hišah in mdi lepe vnove, z.unaj
ograje — na pločniku pa so v vreč-
kah razstavljene njihove smeti, kot
da ne bi imeli denarja za zabojnik.
Se več grenkih primerov je naštela,
na koncu pa zaželcla, da bi zadnji
prispevki v Naši skupnosti le poma-
gali, da bise Kodeljevčani organizi-
rali za ponovno akcijo in z ulic od-
pravili vrečke — to Kodeljevsko
sramoio. Megle, kadar nas duši, ne
moremo odpraviti, tudi pepela iz
loplarniškega dimniku ne. Smeti nu
naših ulicah pa ne bi smelo biti, je
sklenila svoj telefonski klic.

Če strnemo, karje bilo doslej na-
pisanega o lem problemu, pa še do-
damo razprave s predsedstva OK
SZ.DL ler z januarskeseje občinske
skupščtne, ko so obravnavali var-
slvo okolja, bi dejuli, da so sedaj na
vr&i samoupravni organi in druž-
benopoliiične organizacije KS Ko-
detjevo in TOZD Javna higiena, da
lo prohlem rešijo, kot so ga rcšile
druge KS v naši občini. Da bo po-
mlad. ko pride, tudi i tej KS imela
samocnobraz. ^ ^


